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Protokół z Zebrania Ogólnego Mieszka
,rTom as zówka" w Czechowica ch-Dzied Z
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'9 października' 2020 r.

Uczestnicy: mieszkńcy i goście wg załączonej listy o

1. Otwarcie zebrania orazprzywitanie mieszkańców i gości.
2. Stwi erdzeni e prawomocności zębr ania or az wybór protoko l anta zebr ani a.
3. Przedstawienie porządku zebrania.
4. Przyjęcie protokołu z Zebrania Ogólnego Mieszkańców Osiedla

,,Tomaszówka" z dnia24 czerwca2019 r.
5. Sprawozdanie Zarządu z rea|izacji zadań za okres od 25 czerwca 2019 r. do

8 października 2020 r. - zał. nr 3-4.
6. Dyskusja orazpytania mieszkańców do zaproszonych gości.
7. Przedstawienie propozycji w sprawie podziafu środków z budżetu osiedla

oraz wniosków o wprowadzenie propozycj i zadań do budzetu gminy
i budzetu Starostwa Powiatowego Bielsko-Biała na202I r.

8. Wnioski mieszkańców.
9. Głosowanie nad uchwałami:
- Uchwała Nr 1 12020 Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla ,,Tomaszówka"
w Czechowicach-Dziedzicach w sprawie podziału środkow z budzetu Osiedla
na2021 r. - zał.nr 5.
- Uchwał a Nr 2 l 202 0 Ogóln ego Zebr ani a Mi eszkańców Osi edl a,,To maszówka"
w Czechowicach-Dziedzicach w sprawie wprowadzenia propozycji zadań d,o
budzetu Gminy Czechowice-Dziedzice na 202I r. - zał, nr 6.
- Uchwała Nr 312020 Ogólnego ZębraniaMięszkańców Osiedla ,,Tomaszówka"
w Czechowicach-Dziędzicach w sprawie wprowadzenia propozycji zadań do
budzetu Starostwa Powiatowego Bielsko-Biała na 2021 r. - zał. nr 7 .

- Uchwała Nr 4/2020 Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla ,,Tomaszówka"
W Czechowicach-Dziedzicach w sprawie upowaznienia Zarządu Osiedla
Tomaszówka, zgodnie z § 13 pkt. 2, ust. 6 Statutu Osiedla Tomaszówka - zał.
Nr 8.
10. Zakończeni e zebr ania.

Ad. 1.
przewodniczący zarządu osiedla Janusz uszok przywitał przybyłych na
zebranie mieszkańców i gości.

Ad. 2.
Zgodnie Z listą obecności na zebranie przybyło 16 mieszkańców osiedla.
Zgodnie z §8 ust.1 Statutu Osiedla,,Tomaszówka" w Czechowicach-
Dziędzicach nie stwierdzono prawomocności zebrania. Lecz,zgodnie zlJchwałą
Nr XXV/289120 Rady Miejskiej w Czechowicach-Dziedzicach z dnia
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13 sierpnia2020 r. w sprawie zmiany Statutu Osiedla,,Tomaszówka"
w Czechowicach-Dziedzicach w §8 po ust. 1 dodano ust.la, który mowi, iż
,,W rązie brąku wymaganej liczby mieszkańców, o ktorej mowa w ust. 1

Prowadzqcy obrady zarzqdza przerwę ną ] 5 minut, ą po jej upbryvie Ogolne
Zebranie Mieszkąńcow jest wazne bez względu na liczbę mieszkąńcow w ruim
uczestniczqcych ", W związku zpov,ryżsrym zebranie uzyskało prawomocność.
Na protokolanta zebrania Przewodniczący Janusz Uszok, zaproponował
Edwarda Wal ę, który przyj ął pr op ozy cję. Przegłosowano : j ednogło śni e.

Ad. 3.
Przewodniczący przedstawił porządek zebrani a. Przegłosowano: jednogłośnie.

Ad. 4.
Protokół z zebrania Ogólnego Mieszkańców Osiedla Tomaszówka z dnia
24 czerwca 2019 r. dostępny na stronie intemetowej naszego osiedla oraz d,o
wglądu był na miejscu. Z uwagi na brak głosów w dyskusji przegłosowano jego
przyjęcie: przyjednym głosie wstrzymujących się, protokół został przyjęty.

Ad. 5.
Sprawozdanie Zarządu z rea|izacji zadań za okres od 25 czerwca 20l9 r. do
8 października 2020 r. przedstawił i omówił szczegółowo Przewodniczący
Janusz Uszok. }rtrie wniesiono zastrzeżeń do wykonania budzetu i zakresu
rzęczow ego. sprawozdanie poddano pod gło sowanie : za pr zyj ęciem
w przedstawionym brzmieniu *16 osób, wstrzymujących się - 0 osób, przeciw -
0 osób.

Ad. 6.
Dyskusj e oraz pytania mieszkańców:

1. Brak działań skierowanych do seniorów (brak dla emerytów ulgowych
biletów komunikacyjnych, brak biletów do kina, brak spotkań z seniorami),
2. Brak bezpiecznego przejścia dla pieszych (brak oznakowanego przejścia)
korzystających z przystanku autobusowego przy ul. Prusa.

1. Niskie ciśnienia wody na ul. Legionów.
2. wniosek o usprawnienie obsługi klientów pszok przy ul. prusa.

1. Bezpiecme poruszania się po ul. Łukasiewicza (ograniczenie prędkości dla
Pojazdów poruszających się na odcinku od skrzyzowania z uI. Szwajcarska
Dolina do skrzyżowania z u|. Dębowa, zastosowanie progow zwalniających,
montaż tablic informacyjno-nakazujących, montaż sygiralizatorów świetlnych
informujących o przekroczeniu prędkości).
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1. Ograniczenię prędkości na ul. Wąskiej oraz zwiększenie bezpieczeństwa dla
ruchu pieszych.
2. Zakaz parkowania samochodów z pobliskich bloków wzdłuż poboczy na ul.
Wąskiej.
3. Zwiększenie częstotliwości kontroli poruszających się pojazdów po w/w ulicy
przez Straz Miejską oraz Policję.
4. Opłaty za odpady komunalne dla mieszkańców niekorzystających z odbioru
odpadów biodegradowalnych (własne kompostowniki).
5. Budynek (byłej siedziby Policji) przy ul. Łukasiewicza, ce| przeznaczenia
obiektu, jego degradacja i brak estetyki otoczenia.

- Burmistrz Maciej Kołoczek:
W kwestii opłat za odpady biodegradowalne, prawo nie przewiduje
zrożnicowania stawek w zakresie oddawanych frakcji.
W kwestii przeznaczenia budynku (byłej siedziby Policji), p|an przebudowy
obiektu na cele socjalne został niepodjęĘ z uwagi na zbyt wysokie kosźy,
ponadto rozważana jest koncepcja sprzedaĘ obiektu.

L Działania w zakresie otwarcia byłego składowiska odpadów komunalnych
przy uL Bestwińskiej.
2. Likwidacja blaszanego ogrodzenia wpĘwająca na negatywny wizerunek
otoczenia.

- Burmistrz Maciej Kołoczek:
W kwestii byłego składowiska odpadów komunalnych - brak działańz uwagi na
dalszą aktywnośc złoża, z którego pozyskiwany jest gaz, jak równiez z uwagi na
wiążące umowy zawarte przez gminę z dzierżawcami terenu.

1. Brak porządku i estetyki wokół pojemników na odzieżużywanąprzy
ul. Szwajcarska Dolina.
2. Stan skwerów zieleni znajdujących się poza ogrodzeniem PP Nr 6, brak
właściwej pielęgnacj i poprzez systematyczne koszenie.
3. kwestia niskiego ciśnienia wody przy ul. szwajcarska Dolina.

- Burmistrz Maciej Kołoczek:
W kwestii porządku wokół kontenerów na odzieżużywaną- istnieją trudności
w Podejmowaniu działań w tym zakresie zuwagi, iż kontenery ulokowane są na
terenie nie należącym do gminy.

W kwestii zarzutu braku działań wspierających seniorów - przewo dnicząca
Miejskiego Klubu Emerytów i Rencistów wyraziła sprzeciw, informując,,, że
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W z&k-resie wspierania naszych seniorów są pt,owadzone działania na szeroką
skalę, zarórłmo ptzrez sam Klub Emerytów, przezZarząd, Osiedla Tomaszówka
araz, Gminę Czechowiee-Dziedziee (InicjaĘwa Gminne.! Rady Seniorów),
podając liazrte pnzykłady ich aktywności"

1. Problem bezpieczeństwa na ul. Łukasiewicza w obrębie SP Nr 6, propozycja
przej ścia dla pi eszych, ułatwi a.j ąc ego komunikacj ę rnieszkańców
z ul. Szwajcarska Dolina.

'. 'rO*rdacja 
barier architektoniczrych przy przejściach dla pieszych. Zadanie

polega na obniżeniu krawęzrików prTy przejściach dla pieszych na drogach
gminnych i powiatolvych.
2. Remont chodnika przy ul. Łukowej przry MOSIR"
3. Ograniczenie prędkości na ul. Łukasiewicza od skrzyżowania z ul. Wąską do
skrryżowania z ul. Szwajcarska Dolina (rejon SP Nr 6).
4. Podziękowanie za do§chczasowe działania w zakresie prac na rzecz
społeczrości lokalnej Osiedla Tomaszówka.

1. Brak przejścia dla pieszych z ul. Wąskiej przez ul" Łukasiewicza, brak
chodnika po stronie ul. Wąskiej.
2. Ograniczenie prędkości pojazdów po ul. Łukasiewicza.
Na Ęm dyskusję zakończono.

Ad.7.
Przewodnicący Zarządu Osiedla Janusz Uszok przedstawił propozycje
w sPrawie podziafu środków z buóżefu osiedla oraz wniosków o wprowadzenie
Propozycji zadń do budzetu gminy i budzetu Starostwa Powiatowego Bielsko-
Biała na202l r. odczytał proponowane uchwały"

Ad.8.
Brak wniosków do dyskusji.

Ad.9.
Przewodnicący Zarządu Osiedla Janusz Uszok przedstawił UchwaĘ i poddał je
pod głosowanie:

- Uchwała Nr 1/2020 Ogólnego Zebrania Mieszkńców Osiedla ,,Tomaszówka"
w Czechowicach-Dziedzicaclr w sprawie podziafu środków z budżetu Osiedla
na 202l r., poddano pod głosowanie: za przyjęciem uchwĄ w przedstawionym
brzmieniu -16 osób, wstrzymujących - 0 osób, przeciw - 0 osób.
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- Ucłrwała Nr 2/202CI Ogoinego Zebrania Mieszkańców Osiedtra,,Tornaszóq,ka"
w Czechowicach-Dziędzicach w sprawie wpro\ń/adzenia propozyc.ii zadań do
budżetu Gminy Czechowice-Dziedzice na AaT r., poddano pod głosowanie: za
przyjęciern uchwały w przedstawionym brzrnieniu -16 osób, wstrzymujących
się - 0 osób, przeciw- 0 osób"

- Uehwała Nr 3/2020 Ogólnego Zebrania Mieszkńców Osiedla ,,Tomaszówka"
w Czechowicach,Dziedzicach w sprawie wprowadzen7a propozycji zadań do
budżetu §tarostwa Powiatowego Bielsko-Biała na 202l r., poddano pod
głosowanię: za przyjęciem uchwĄ w przedstawionym brzrrrieniu -ló osób,
wstrzymujących się - 0 osób, przeciw - 0 osób.

- Uchwała Nr 4/2020 Ogolnego Zebrania Mieszkańców Osiedla ,,Tomaszówka"
W Czechowicach-Dziedzicach w sprawie upowaznienia Zarządu Osiedla
Tomaszówka, zgodnie z § 13 pl<t.Z ust. 6 Statutu Osiedla Tomaszówka.

Ad. 10"
Przewodnicący Zarządu Osiedla Janusz Uszok zapewnił mieszkanców, iżwraz
zZaruądem będzie starał się na bieząco romłiązywać problemy w teręnie.
Z uwagi na oirowiązulJące przepisy Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia
9 Pazdziernika 2a20 r. w sprawie ustanowienia określonych ograniczeń,
nakazów, zakazów w związku z lvysĘpieniem stanu epidemii (Dz.IJ.2020,
Poz.1758), a także wobec wyczerpania tematów do dyskusji Przewodnicący
podziękował mieszkańcom i gościom zaprrybycie i zakońcryłzebranie.

Przewodniczący Osiedla Tomaszówka
(Janusz Uszok)
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Otrzymują:
- Burmistrz Czechowic -Dziędzic
-Węw" Za
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Anonimizacja danych osobowych osób - na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji
publicznej (t.j. Dz. U.2Ot9, poz. I429z poźn. zm. )

Anonimizacji dokonał pracownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr - Gabriela Partyka-Dzida
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